
 

 

Protokoll från årsmöte 2017-11-08 i dalstationen Hallstaberget. 

 

1.  Ordförande Roger Svensson hälsade alla välkommen och årsmötet öppnades. 

2.  Upprop och fullmaktsgranskning.  

Närvarande föreningar: Vårby IK, Sollefteå skidor IF, Härnösands AK, Hägglunds Ski 

Team SK, IF Friska Viljor, Kramfors AK, Husum IF Skidklubb och Anundsjö IF. 

3.  Fastställande av dagordning. 

4.  Årsmötet anses kallats enl. stadgar. 

5.  Till mötets ordförande valdes: Niklas Eriksson 

     Till mötets sekreterare valdes: Patrik Näslund. 

6.  Till mötets justerare och rösträknare valdes: Anders Hjorth och Peter Modin 

7.  Verksamhetsberättelsen för 2016-2017 blev föredragen och godkänd. 

8.  Förvaltningsberättelsen för 2016-2017 blev föredragen och godkänd. 

9.  Revisorernas berättelse för 2016-2017 blev fördragen och godkänd. 

10.  Styrelsen fick ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning. 

11.  Årsavgiften beslutades vara oförändrad. (= 1 500 kr). 

12.  Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget godkändes. 

13.  Till Ordförande för ÅSF valdes: Roger Svensson på 1 år. 

14.  Till styrelseledamöter för ÅSF valdes: 

Patrik Näslund och Ulrika Hübenette på 2 år. 

 Kurt Dahlberg, Jerker De Vall, och Hans-Åke Dahlqvist 1 år kvar. 

15.  Till fyllnadsval styrelseledamot valdes: 

Carl-Gerhard Lindberg på 1 år. 

 



16. Till revisor och revisorsuppleant för ÅSF valdes:  

  Rolf Westin på 1 år (Revisor). 

Viktoria Häggkvist på 1 år (Revisorssuppleant). 

17.  Till valberedning för ÅSF valdes:   

Jörgen Sondell på 1 år (Sammankallande). 

Oskar Jacobsson på 1 år.  

Vakant.  

Styrelsen fick i uppdrag att hitta en person till valberedningen. 

18.  Ombud till SSF och VIF årsmöten fick styrelsen uppdrag att utse. 

19.  Inga motioner har inkommit. 

19.1 Övriga frågor: 

Valberedningen lyfte frågan om återkoppling. Många föreningar återkopplar inte när 

man önskar hjälp med namn till styrelsen. Styrelsen fick i uppdrag att informera alla 

klubbar om att oavsett vilket, ska man alltid återkoppla om att man fått en fråga. 

Antalet närvarande föreningar på mötet var endast 8 st. av 52 st. Styrelsen fick i uppgift 

om att skicka ut information om Ångermanlands Skidförbunds syfte för föreningarna. 

Styrelsen ska också undersöka vilka föreningar som bedriver aktiv verksamhet inom 

resp. skidgren. 

Närvarande föreningar efterlyste ett ordförandemöte. Detta hade man för många år 

sedan och det upplevdes som mycket positivt. Styrelsen fick i uppgift att kalla till ett 

ordförandemöte, där resp. ordförande i föreningarna träffas. 

 

20.  Mötets ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

    

 

 

__________________________ __________________________ 

Vid protokollet   Justeras 

 Patrik Näslund   Anders Hjort 

 

 

___________________________  __________________________ 

Mötesordförande  Justeras 

 Niklas Eriksson  Peter Modin 


